
Schůze představenstva KPOD 
Místo schůze: PC učebna 

Čas a datum: 18.5.2016, 20:00 

Prezenční listina: 

Ondřej Karmazín P 

Josef Šebák M 

Josef Beneš SBA 

Henrieta Bacigálová ZSBB 

Lukáš Tájek SBC 

Jan Ševčík SBD 

Vojtěch Vastl SBE 

Tomáš Pilík SBF 

Kristýna Vračková VKS 

Lukáš Kasič SS 

Václav Fanfule I 

Michaela Reicheltová SP 

Jaroslav Krejza SG 

Ota Tořínský E, ZSG 

David Kovanda HOST 

Michal Neoral VKS-SS 

 

20:13 zahájení schůze 

Kolečko 

Předseda: 
Peníze z trezoru předáno do banky. MB výborně, ale zvukař si neohlídal mixpult, což nás nemusí trápit. 

Pod-O-Day super. Trápí nás Pod-O-Lab a Karel Jakubů. Trápí nás anketa ze studentského parlamentu, 

o které informuje Josef Šebák. 

Místopředseda: 
Pí. Makulová žádá, jestli by nemohla fungovat kufrárna od konce května. Chtělo by dát do kupy seznam 

pravidel a rozebrat si termíny.  

Dále se řešil 4 Kč fond – více K. Vračková. 

Bazének – začala se přidávat chemie – modrá skalice, chlor. Hledají se dobrovolníci, kteří si vezmou na 

starost bazénku. 

Sklad na A se přestěhoval na blok C, je třeba udržet pořádek. Sklad na A je určený pro nový pingpong, 

který je v plánu zakoupit.  

Incident v klubu dno – ubytovaný napadl nad ránem barmanku. Přivolána policie, pí. Makulová 

navrhovala vyhazov studenta z koleje. Bude se dále řešit. 



Pod-O-Lab – vynesli se dvě várky dodávkou. Odnesena tak polovina věcí. K. Jakubů má místnost od 

zadní místnosti od údržby a proběhne diskuze, zda nepožádat o výměnu klíčů. 

Anketa o připojení internetu kolejí k internetu pod vedením M. Jexe – má smysl mít eduroam na 

kolejích? 

Studentská Unie FJFI – čeká na nové stanovy a che se stát samostatnou 

Problémy s klubem Best – hluk, nabízí překlady pro nový web 

Stanovy – nepodařily se dovést do finální podoby, link na nové stanovy je v konferenci Parlamentu, 

bude nutné přeregistrovat všechny členy a připravit balíčky usnesení a změnit vlastní stanovy, jelikož 

stávající stanovy přestanou platit. Prosadilo se zdražení Pod-O-Gym na 800 Kč/ semestr.  

Blok A 
Úklid – vyměnili se všechny uklízečky, otevřela se čajovna, probíhá pohár ve FIFA v DDR. Všichni si 

povinně musí přijít dát klobásu z MB 

Blok B 
Správce se přestěhoval na B506 a je třeba změnit na vrátnici a na webu současné informace. Neteče 

teplá voda. Problém s dveřmi. 

Blok C 
Úklid 

K. Vračková dodává informace o troubách. Funkčnost se pořeší s SBD  

Blok D 
SBD nabízí teploměr pro blok C. Bydlí zde prasátka, kteří po sobě neumývají nádobí a SBD už 

neschovává neumyté nádobí, tak si lidé zvykají na nepořádek. Bude potřeba vyměnit závěsy ve 

sprchách – současné plesniví. 

Třeba udělat strukturu sítě.  

Blok E 
Klasická údržba. Proběhlo hromadné fandění hokeje. 

Blok F 
- 

Správce systémů 
Řešil Pod-O-Lab 

Testuje se nový DNS server v rámci nového DUSPSu. 

Nedostatek serverového výkonu. Před 3 měsíci shořel server. Bude potřeba koupit nové servery. 

Hardware je starý a je třeba renovace. 



Jiří Pospíšilík řeší výrobce Wi-Fi a stávající nabídka vyžaduje vysoké nároky na HW na serverové 

počítače (12 GB RAM apod.), které nemáme. Řeší se sponzorský dar od LiveSportu nebo koupě za 

symbolickou cenu. 

20:45 Příchod Ekonoma a Davida Kovandy. 

Informuje o wifi, serveru a bezpečnostních rizik. 

20:48 Odchod SBD otevřít zabouchnuté dveře na bloku D 

DUSPS – bloky D a B zatím nebudou přiřazovat zásuvku k DUSPSu, testuje se nový síťový manager 

DUSPSu. Migrace dat je velmi rychlá. 

20:50 Příchod Michala Neorala. 

Správce Gymu 
Vadná baterie v UPS, probíhají odpisy, většina klubů zatím neprojevila zájem.  

Objednaný stojan na boxerky. Zakoupené nové osy a klec. Rozpočet téměř vyčerpán. 

Sauna – brala peníze a nesaunovala, snad jen vadné pojistky. Probíhá vrácení peněz. 

Pracuje se na novém webu – informuje V. Fanfule. Starý web z roku 2005. Stále funkční a slušně 

napsaný. Pracuje se na novém, pozměňuje se obsah. 

Správce Hudebny 
Nedorazil 

Správce projektů 
Na facebooku je vytvořena osoba Klub Podolee. 

Pod-O-Day – málo lidí kvůli čarodějnicím, jinak proběhlo bez problémů 

Ve čtvrtek 26.5.2016 proběhne československá noc, o zisk se klub Madona podělí. Objednávky 

probíhají zároveň s klubem Sincoolka. 

21:04 příchod SBD 

SP žádá o přidělání klíčů od kumbálku v sudovně a umístění jej na vrátnici. 

SBD informuje, že by bylo třeba dokoupit příslušenství k pípě. 

 

Kolejní skupina 
Studovny – odneseny stoly, židle, nábytek je definitivní. Vymalovaná na studovna na A 

Obnovena provozních řádů. 

Sudovna – padá strop, ucpané trubky, koupený zesilovač, ale bedny jsou nefunkční. 

Tvorba manuálu pro nastávající VKS. 

4 Kč fond – žádosti zamítnuty.  
- Přístřešek nad krbem nebude letos. 



- Bude se kupovat nový stůl na Ping-pong, magnetické tabule na studovnu na A – řeší se, kde 

nechat fixy. 

- Zvažuje se nákup biliardového stolu. 

- VKS a SG řeší nákup sítí na tenis. 

- SBD má dotaz k přístřešku nad krb, VKS odpovídá, že si přístřešek nemůžeme postavit sami 

z bezpečnostních důvodů. 

Informatik 
tvorba rezervačního systému – sudovna, sauna, hudebna 

Představenstvo se shodlo na povolení přístupu do konference Představenstvo pro Davida Kovandu a 

Michala Neorala.  

 

Představenstvo KPOD schvaluje program schůze zaslaný do konference představenstvo 18.5.2016 

v 21:26. 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

+ 8  – 0  ±1 

Usnesení bylo přijato. 

 

IP o volbách 
P čte znění a navrhuje změny v IP.  

SS debatuje, zda má smysl měnit IP, když se plánují předělávat celé stanovy a IP. 

Probíhá debata o tom, zda člen volební komise po své rezignaci může nebo nemůže kandidovat. 

22:04 Příchod SBF 

 

Představenstvo KPOD schvaluje IP 1/2016 o volebním řádu zaslaný do konference představenstva 

18.5.2016 v 22:19. 

Počet osob s hlasovacím právem: 10 

+ 5  – 0  ± 5 

Usnesení nebylo přijato. 

 

P vede monolog o tom, že tento IP je pouze dočasný a vysvětluje výhody schválení tohoto IP. 

  



Představenstvo KPOD schvaluje IP 1/2016 o volebním řádu zaslaný do konference představenstva 

18.5.2016 v 22:19. 

Počet osob s hlasovacím právem: 10 

+ 7  – 1  ± 2 

Usnesení bylo přijato. 

 

Vyhlášení voleb na Správce služeb 
 

Předseda KPOD vyhlašuje řádné volby na Správce služeb dle IP 1/2015. 

Představenstvo KPOD jmenuje volební komisy ve složení: 

- Předseda komise: Jan Ševčík 

- Členové komise: Josef Beneš, Ota Tořínský 

+ 8  – 1  ± 1 

Členové komise souhlasí se jmenováním. 

 

Situace PriKrM <=> Pod-O-Lab 
D. Kovanda sděluje, že V. Balhárek přiznal, že smlouva byla sepsána dodatečně se zpětným datem a P 

navrhuje, že K. Jakubů dostane lhůtu k vystěhování do konce měsíce z důvodů neplatnosti smlouvy. 

22:50 Odchod SP. 

 

Představenstvo KPOD souhlasí s přechodným uskladněním majetku PříKrm uskladněného 

v místnosti Pod-O-Lab do 31.5.2016 (včetně). 

Počet osob s hlasovacím právem: 9 

+ 7  – 0  ± 2 

Usnesení bylo přijato. 

 

Na základě diskuze Představenstva bude udělen Kristýně Vračkové do místnosti Pod-O-Lab. K. 

Vračková s tím souhlasí a přebírá zodpovědnost za řádné zaprotokolování všech vynášených věcí. 

Kolejní skupina - dostat hlasovací právo 
P argumentuje, proč nedostat hlasovací právo – vyváženost hlasů. Odkazuje na minulost a IP, který byl 

na základě minulosti schválen. KS je blízká blokařům a spojnicí se SUZ. Klade otázky K. Vračkové, proč 

by chtěla hlasovací právo a zda jí bylo něco upřeno. 

22:58 Příchod SP. 



SS se zapojuje do diskuze. VKS napadá předchozí VKS, jak vedla KS. 

M informuje o funkčnosti na Strahově a navrhuje, aby se to projednávalo při tvorbě nových stanov. 

SG souhlasí, že v představenstvu je lichý počet hlasovacích práv a netřeba zavádět sudý počet a zvedat 

počet hlasovacích práv o dvě nemá smysl. 

Představenstvo KPOD je otevřeno otázce zabývání se HP pro kolejní skupinu. 

Schválení zápisů 
 

Představenstvo KPOD schvaluje zápis ze schůzí 7.4.2016 – zasláno do konference představenstvo 

12.4.2016 v 00:28 a zápis z 10.3.2016 zaslaný do konference představenstvo 12.4.2016 v 12:07 a 

zápis z 17.3.2016 zaslaný do konference představenstvo  30.3.2016 v 15:59. 

Počet osob s hlasovacím právem: 10 

+ 8  – 0  ± 2 

Usnesení bylo přijato. 

P končí schůzi v 23:09. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


